

# PRESS INFORMATION

For immediate release, 06-2015-1



## MUTEC appoints Micha Blum Broadcast Design as new distributor for Israel and Palestine

June 2015, MUTEC, manufacturer of professional audio and video equipment, is proudly announcing that Micha Blum Broadcast Design in Jerusalem, Israel has been appointed as new distributor for Israel and Palestine territories.



Pictured left to right: Broadcast Design CEO Micha Blum and Arik Ben David (Support & Sales)

Broadcast Design, established in 1996, specializes in planning, engineering, building and supervising broadcast audio systems, system integration, import and supply of specialized equipment, development and implementation of customized turnkey solutions for different project sizes with continuing support, service and maintenance over the life of the project. The company offers broadcast and professional audio solutions. Since its founding, Broadcast Design has built over 150 studios and has successfully executed most of the large-scale audio and broadcast projects in Israel, including GLZ Radio, Radio 90FM, Radio Tel Aviv 102FM, and The Knesset, Israel's Parliament, just to name a few.

MUTEC CEO Christian Peters explains: *“Micha Blum and his team have extensive expertise and a strong foothold in the broadcast and professional audio sectors in Israel. As such, they are an ideal partner for MUTEC’s wide range of digital audio products including our A/V master clocks, interfaces, converters, and distributors. We are extremely excited about working with Broadcast Design and look forward to strengthening our market position in Israel and Palestine.”*

For further information, please contact us directly:

MUTEC GmbH  
Press Dept.  
Siekeweg 6/8  
12309 Berlin, Germany

Email [press@mutec-net.com](mailto:press@mutec-net.com)  
Web [www.mutec-net.com](http://www.mutec-net.com)  
Phone 0049-30-746880-0  
Fax 0049-30-746880-99

# PRESS INFORMATION

For immediate release, 06-2015-1



## MUTEC ernennt Micha Blum Broadcast Design zum neuen Vertriebspartner für Israel and Palästina

Juni 2015, MUTEC aus Berlin, Hersteller professioneller A/V-Studio- und High-End-Technik, gibt hiermit bekannt, dass Micha Blum Broadcast Design als neuer Vertriebspartner für Israel und Palästina gewonnen werden konnte.



V.l.n.r.: Broadcast Design Geschäftsführer Micha Blum und Verkaufsleiter Arik Ben David

Broadcast Design, gegründet im Jahre 1996, hat sich auf die Planung, technische Ausstattung und Betreuung von Rundfunkstudios, den Import von Broadcast Equipment, sowie der Entwicklung und Durchführung von kundenorientierten, schlüsselfertigen Lösungen für Rundfunk- und Tonstudio-projekte, sowie deren technischem Support und Instandhaltung, spezialisiert. Seit Firmengründung hat Broadcast Design über 150 Studios geplant und gebaut, und zeichnet damit für den überwiegenden Teil der größeren Rundfunk- und Musikproduktionsstudios in Israel verantwortlich. Dazu gehören u.a. GLZ Radio, Radio 90FM, Radio Tel Aviv 102FM und die Studios der Knesset, Israels Parlament.

MUTEC Geschäftsführer Christian Peters fasst die Gründe für die Entscheidung zu Gunsten von Broadcast Design wie folgt zusammen: *“Micha Blum und sein Team haben umfassende Erfahrungen und Branchenkenntnisse in den Bereichen der Rundfunk- und Tonstudioteknik in Israel. Damit sind sie für MUTEC und unsere breite Palette an Digital-Audio-Lösungen, wie den A/V-Taktgebern, Interfaces, Wandlern, und Taktverteiltern ein idealer Partner. Wir freuen uns sehr, dass wir Broadcast Design für die Zusammenarbeit gewinnen konnten und sind uns sicher, dass wir somit gemeinsam unsere Marktposition in Israel und Palästina signifikant stärken werden.”*

Für weitere Informationen stehen wir Ihnen gerne direkt zur Verfügung.

MUTEC GmbH  
Presse-Abtl.  
Siekeweg 6/8  
12309 Berlin, Germany

Email [press@mutec-net.com](mailto:press@mutec-net.com)  
Web [www.mutec-net.com](http://www.mutec-net.com)  
Fon 0049-30-746880-0  
Fax 0049-30-746880-99

**MUTEC**  
GES. FÜR SYSTEMENTWICKLUNG  
U. KOMPONENTENVERTRIEB MBH

SIEKEWEG 6/8  
12309 BERLIN  
GERMANY

FON 0049-(0)30-746880-0  
FAX 0049-(0)30-746880-99  
EMAIL [PRESS@MUTEC-NET.COM](mailto:PRESS@MUTEC-NET.COM)